
 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Interpellation om nya högskolebyggnaden 

Borlänge har figurerat i det uppmärksammade Arkitektupprorets utmärkelse ”Sveriges fulaste 

stad” 2018. Många har tyckt att detta varit obalanserat då Borlänge ändå har många vackra 

byggnader. Det som ändå är ett mindre smickrande särdrag för många städer med S-styre är 

de gamla betonglådor av gamla varuhus som uppfördes under 60-70 talet. Då rivdes många 

vackra byggnader och ersattes av mindre vackra dito. Vi har nu chansen att ändra detta då 

högskolan planerar att flytta till Borlänge centrum i en byggnad som är dominerande för 

gestaltningen av stadskärnan. 

När de första planerna om en flytt av högskolan till Borlänge centrum lanserades så 

presenterades en spännande nyskapande byggnad med fasad i glasmaterial. Det sägs 

samtidigt att renoveringar bör ske i en utformning som är likartade omkringliggande hus. 

Detta borde dock inte utgöra hinder för att göra om en fasad så att den blir mer estetiskt 

tilltalande. 

I dagarna har det i media framkommit att de senaste planerna på att ersätta befintlig 

betonglåda till något som ser ut som en ny betonglåda dock i mörkgrå nyans. Detta upprör 

många Borlängebor som hade välkomnat en omdaning av centrum. Smaken om vad som är 

vackert är förvisso delat men att vi ändå borde se över hur centrum kan göras attraktivare 

borde vara en första prioritet. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Jan Bohman: 

 Borde det inte finnas en bred politisk enighet om att vi nu borde ta chansen att ersätta 

grå trist betong med något vackrare i Borlänge centrum? 

 Hur ser du på det senaste förslaget på gestaltning av Högskolans nya etablering? 
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